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Рассматриваются основные характеристики демографического старения населения в Северной 

Осетии. Проведен сравнительный анализ рассчитанных показателей за довольно длительный период, 

сделаны соответствующие выводы. В основном эти проблемы проявляются и решаются на федеральном 

уровне, хотя они обостряют многие аспекты социально-экономического развития региона и должны быть 

учтены при разработке и реализации региональной социально-экономической политики. 
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N.G. Kaberty 

Population aging of North Ossetia and its consequences 

The basic characteristics of the demographic aging of the population in North Ossetia are considered. A 

comparative analysis of the calculated figures for quite a long time give an opportunity to make the appropriate 

conclusions. Most of these problems occur and are solved at the federal level, although they sharpen many aspects 

of social and economic development of the region and should be considered in the development and implementation 

of regional economic and social policies.  
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